

姓名：王凡 油畫家  
性別：女  
出生日期：1991 年 6 月  
出生地點：山東濰坊  
工作生活在：浙江杭州

Wang Fan, Oil painter  
Female  
Born in June 1991  
Born in Weifang, Shandong Province  
Currently station in Hangzhou, Zhejiang, China

關於藝術家：

王凡的畫與其它同輩不同，不流於藝術派別和藝術觀念的表達，更多的表達的是一種微妙的自我情感。色彩語言鮮明的如同自我的性格，靈動明快，出手不凡。透露一種少女情懷和對生活的情趣，她的作品是對內心，希望，渴求挖掘生命內在精神和情感的表述。

About Artist:

Different from her peers, who rigidly adhere to certain school of art or concept, Wang wants to convey her subtle conscious emotions. She likes to use bright colors just as her personality. Her works reflect young girls' emotions and style of life. In expressing her inner world, she hopes to seek for the meaning of life and ways of expressing emotions.

履歷：2010 年中國美術學院油畫系第二工作室本科  
2014 年中國美術學院油畫系第二工作室研究生

Education:

2010 Bachelor Degree in Fine Arts at No.2 Studio of The Department of Oil Painting, China Academy of Art  
2014 Master Degree in Fine Arts at No.2 Studio of The Department of Oil Painting, China Academy of Art

導師：何紅舟，孫景剛，王羽天，蔣梁

Tutor: He Hongzhou, Sun Jing'gang, Wang Yutian, Jiang Liang

獎項：

2010-2013 連續榮獲「三好學生」稱號，並分別獲得一等、二等、三等獎學金  
2013 獲中國美術學院「清風皓品」廉政文化作品展二等獎  
2014-2016 連續三年榮獲學業獎學金  
2014 榮獲「崇麗藝術獎」並獲得崇麗獎學金  
2015 《惠安漁船》榮獲中國美術學院畢業創作收藏獎  
2015 馬利藝術創作獎  
2016 馬利藝術創作獎

#### Awards:

2010-2013 Honored with “Triple A Outstanding Student”, and won the First, Second and Third Grade scholarship respectively

2013 Won the Second Prize in the “Upright Virtue and Great Value” Exhibition of CAA Integrity Culture Artwork

2014-2016 Awarded Academic Scholarships

2014 Won the “Chong Li” Prize and “Chong Li” Scholarship

2015 The work “Fishing Boat in Hui’an” won the Creation collection Award of the China Academy of Art

2015 Marie's Art Creation Award

2016 Marie's Art Creation Award

#### 展覽:

2011.10.12-10.17 「世紀之星」— 第五屆中國美術學院學生油畫自選作品展/中國美術學院美術館

2014 南京國際美術展

2015.04.25-05.10 「光與影」微雨藝術作品展/微雨藝術空間

2015 「覓境之蹤」—中國美術學院油畫系新具象繪畫工作室作品展

2016.01.01-01.20 「公望 眾望」油畫作品展/公望藝術園

2016.10.29-11.4 “Inter-Youth” 國際高等藝術學院青年繪畫展覽/中國美術學院美術館

2016.11.30-12.30 凝霜女性藝術家聯展 Dhomes 藝術空間

2016.01.26-03.27 中華民族大團結全國油畫作品展/中國美術館

2016.12.24-01.06 「一花一世界」王凡個人作品展/北京 798 宋洋美術畫廊

2017.03.05-03.21 「幾處疊合」青年藝術家作品展/江虹美術館/杭州

2017.05.12-05.15 杭州藝博會/東街六號美術館/杭州

2017.05.27 系列畢業作品全部被天趣國際藝術傳播有限公司收藏

2017.07 進修于徐芒耀油畫高級研修班

#### Exhibition

2011.10.12-10.17 “Star of The Century” The 5th China Academy of Art Student Oil Painting self selected works exhibition at Museum of Contemporary Art of CAA

2014 Nanjing International Art Festival

2015.04.25-05.10 “Light and Shadow” Wei Yu Artworks Exhibition at Wei Yu Art Space

2015 “Trace and Forage” Artworks Exhibition by New figuration Painting Studio, The Department of Oil Painting, China Academy of Art

2016.01.01-01.20 “Public Hope” Oil Painting Exhibition at Gongwang Art District

2016.10.29-11.4 “Inter-Youth” Art Exhibition of International Art Institutes at Museum Of Contemporary Art of CAA

2016.11.30-12.30 “Ning Shuang” Female Artists Joint Exhibition at Dhomes Art Space

2016.01.26-03.27 Great Unity of Chinese Nation Oil Painting Exhibition at National Art Museum of China

2016.12.24-01.06 “To See a World in a Flower” Wang Fan Solo Exhibition at SYart Gallery, 798 Art District Beijing

2017.03.05-03.21 “Variation + Aliasing” Young Artists Artworks Exhibition at Jiang Hong

Art Museum, Hangzhou

2017.05.12-05.15 Hangzhou Art Fair

2017.05.27 All Graduation works collected by Art of Nature International Company Limited

2017.07 Studying in Xu Mangyao Oil Painting advanced training class